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1. KALLELSE 

 
Stadgeenlig årsstämma äger rum  

lördagen den 16 maj 2020 utomhus vid Tomtkontoret i Ramsdal  
direkt efter Vägföreningens årsmöte som startar 09:30. 
Avprickning i röstlängd startar kl. 08:30. Blankett för fullmakt bifogas. 

Observera att vi med anledning av risken för smittspridning av coronaviruset 
begränsar antalet deltagare vid mötet.  
Se bifogad information om närvaron på årsmötet 2020. 
 

 2. FÖREDRAGNINGSLISTA 
 

1 Mötet öppnas 
2 Medlemsupprop, upprättande av röstlängd samt granskning av fullmakter 
3 Fråga om kallelse till mötet behörigen skett 
4 Val av ordförande för mötet 
5 Val av sekreterare för mötet 
6 Godkännande av föredragningslistan 
7 Godkännande av röstlängd 
8 Val av två justeringsmän att jämte ordföranden justera mötets protokoll samt 

tillika vid behov vara rösträknare 
9 Föregående mötesprotokoll 
10 Framläggande av årsredovisning 
11 Revisorernas berättelse 
12 Beslut om fastställelse av resultat- och balansräkning 
13 Beslut om dispositioner beträffande vinst eller förlust 
14 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
15 Förslag från styrelsen 
16 Beslut om: 

 Styrelsens förslag om stadgeändring 

 Styrelsens förslag om idrottsförening 

 Vatten- och Avloppsavgifter 2021  

 Medlemsavgift 2020 

 Styrelsens förslag om ny vattenkälla 

17 Bestämmande av arvoden till styrelsen och revisorerna; 
på förslag av valberedningen 

18 Budgetbehandling – beslut budget 2020 

19 Val av: 
a) Ordinarie styrelseledamöter för två år 
b) Ersättare för ett år 
c) Revisorer för ett år 
d) Revisorssuppleant för ett år 
e) Valberedning, tre personer för ett år, sammankallande i valberedning utses 

20 Av medlemmarna väckta frågor, motioner 
21 Meddelanden, information 
22 Mötets avslut 
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3. VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
 

 

3.1 Funktionärer 
Enligt stadgarna skall styrelsen bestå av fem till nio ledamöter och två till fyra ersättare. 
Under verksamhetsåret 2019 har följande ledamöter ingått i styrelsen: 
 

                      Vald för verksamhetsår: 
Ordförande Ewa Gouranius 2018-2019 
Ekonomiadministratör Marie Fredriksson 2019 
Sekreterare Lena Dahlberg Liljenström 2018-2019 
Fritid Tomas Nilsson 2019-2020 
Fritid                              Mats Sternhag                                2018-2019 
Vatten & Avlopp Roland Johansson 2019 
Vatten & Avlopp           Clas Jonsson                                   2018-2019 
Skog & Mark Dennis Gouranius 2018-2019 
 
 
Ersättare V/A                  Barbro Röken 2019 
Ersättare Allmänt Lars Göransson 2019 
Ersättare Fritid Niklas Rydell 2019 
 
 

 

Övriga funktionärer: 
 

Auktoriserad revisor Stefan Gustafsson 2019 
Internrevisor Conny Justegård 2019 
Revisorssuppleant Roger Björkholm 2019 
 
Valberedning Jan-Gunnar Isberg 2019 
 Bengt Röken 2019 
 Leif Ljung 2019 
   

 

3.2 Möten 
Årsmötet hölls lördagen den 18 maj 2019 i Folkets Hus, i Gusum, där 62 fastigheter var 
representerade. Styrelsen har under verksamhetsåret 2019 haft 10 protokollförda 
sammanträden, inklusive det konstituerande mötet. Styrelsen har även haft ett flertal 
arbetsmöten i respektive ansvarsgrupp. 
 

 

3.3 Medlemmar 
2019-12-31 hade föreningen 349 registrerade medlemmar. 

 

 
3.4 Personal 
Entreprenör Mattias Lindgren har ansvarat för drift och underhåll av föreningens vattenverk 
och reningsverk med tillhörande yttre anläggningar samt skötseln av föreningens gräsytor.  
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3.5 Arbetsgrupperna 
 

Allmänt 
Styrelsen har under året fortsatt att arbeta för en genomtänkt arbetsfördelning inom 
styrelsen och att förenkla den administrativa delen av föreningsverksamheten. Den 
gemensamma e-postadressen för styrelsen hanteras av ordförande, ekonomiansvarig och 
sekreterare växelvis. Genom föreningens hemsida uppdaterar säljare/köpare av fastigheter i 
Ramsdal sina personuppgifter och dessa skickas via formulär till föreningens e-post. 
 
Under året har styrelsen tecknat avtal med fastighetsägare på Djursunda om anslutning till 
föreningens reningsverk. Arbetet för dessas anslutning är nu i gång. Arbetet faller inte under 
föreningens ansvar men föreningens entreprenör har haft uppdraget att slutbesiktiga och 
ansluta kopplingen, för att därefter rapportera till styrelsen. Inbetalda anslutningsavgifter 
redovisas som intäkt i årsredovisningen. 
 

Föreningens bokföring har under 2019 hanterats av Tobias Niva, UCS One Economy 

Norrköping. 

 

V/A 2019                                

V/A-gruppen har under 2019 bestått av Roland Johansson, Clas Jonsson och Barbro Röken. 

Vatten 
Vattentillgången under 2019 har varit god, frånsett den torra perioden i juli. 
Vid senaste mätningen av kapaciteten i vattenkällorna, så gav dom en dygnskapacitet 
av ca 250 m3. Förbrukningen under högsäsong (maj-augusti) är ca. 130 m3/dygn och under 
lågsäsong ca.40 m3/dygn. 
 
I augusti drabbades vi av två av varandra följande åskväder vilket medförde att 
tomtkontorskällan slogs ut och styrsystemet i vattenverket skadades. Försäkringen täcker 
skadorna. 
  
Under juni-augusti råder bevattningsförbud, viket innebär att vattnet endast får användas till 
hushållsändamål. Styrelsen har noterat att detta inte efterlevs till fullo. 
V/A-gruppen uppmanar därför att inför sommaren 2020 respektera bevattningsförbudet. 
 
Det har under året varit tillsyn av vattenverk och därtill hörande anläggningar av 
Söderköpings kommuns miljökontor. Det hade inga anmärkningar, och beröm gavs för 
skötseln av anläggningen. 
  

Under året har tagits 4 vattenprover, alla med tjänligt resultat. Dock under juli så var 
manganvärdet förhöjt, men inte upp till någon risknivå. Värdena ligger nu på normala nivåer. 
Grumligheten under samma period berodde på låga nivåer i källorna.  
 
Elförbrukningen har under året minskat med ca 25%, detta beroende på de ombyggnader 
som gjorts i elanläggningen där ett flertal abonnemang slagits samman. 
 
Planering för ny vattenkälla pågår, så ett beslutsunderlag kan läggas fram till styrelsen. 
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Avlopp 
Avloppsanläggningen har undersökts av kommunens miljökontor och inga anmärkningar 
tillskrevs föreningen. I samband med tillsynen sker en genomgång av kvalitetssystemet samt 
dagboken med aktuella händelser, som skall redovisas till myndigheten. Provtagning sker numera 
åtta gånger per år. 
 
Samtliga prover som tagits under året har visat på ett godkänt resultat, förutom kvävehalterna 
under den kalla perioden som varit förhöjda. Detta är ”normalt” då samtliga reningsverk har 
samma problematik.  
  
I samband med löpande inspektioner har det upptäckts ytterligare serviser som behöver 
åtgärdas, med anledning av inläckage. 
 
Resultatet av relining och åtgärdande av servisledningar har medfört att inläckaget till 
reningsverket har minskat. 2017, 13 447 m3, 2018, 7281m3, 2019, 5453 m3. Detta sammantaget 
har påverkat elförbrukningen positivt, vilken sjunkit med ca 20%, samt mindre åtgång av 
kemikalier. 
 
Fastigheter vid Gransjö har under 2019 anslutits till vårt avloppssystem. Arbetet med anslutning 
av fastigheter vid Djursunda och Strömmen har påbörjats under 2019 och kommer att avslutas 
under 2020. Totalt gäller det anslutning av 29 fastigheter. 
 
 

Skog & Mark 
 

Skog- och Markgruppen har under 2019, fram till ordinarie årsstämma, bestått av Dennis 
Gouranius och Håkan Danielsson som ordinarie ledamöter. Efter ordinarie årsstämma är 
Dennis Gouranius ordinarie ledamot med Lars Göransson som suppleant. 
Under verksamhetsåret implementeras gällande skogsbruksplan, två naturvårdsavtal och ett 
avtal om biotopskydd. Åker- och ängsmark brukas av arrendator. 
 
Skog 
Gallring och röjning av brandgator/allmänningar påbörjades i slutet av 2018 och avslutades 
januari/februari 2019. 
I övrigt har inget skogsarbete utförts under 2019. Behovet av avverkning och gallring är 
fortsatt lågt de kommande åren.                                                                                                                                  
Det är dock fortsatt aktuellt med gallring enligt gällande Skogsbruksplan. 
 
Naturvårdsavtalade områden 
Inga åtgärder genomfördes under verksamhetsåret. 
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Risupplag 
Samtliga ”tillfälliga rishögar” har efter torktid, bortforslats och därmed genererat den högre 
intäkten till föreningen. 
Risintäkterna är viktiga för Ekonomiska Föreningen. Hanteringen av riset, där tillfälliga 
rishögar ligger ”på tork” ca. 6 månader kommer att tillämpas även i framtiden vid behov. 
Skog och Mark kommer att bemöda sig om att dessa tillfälliga rishögar, stör så lite som 
möjligt. 
Medlemmar skall fortsatt endast använda ordinarie rishög vid Gropviken (om inte annat 
anges) 
 
Bygglovsärenden 
Föreningen har som uppgift att avge utlåtanden vid bygglovsärenden. Dessa inkommer till 
föreningen från Söderköpings Kommun. Under 2019 har inga bygglovsärenden 
administrerats. 
 
El och Fiber 
Skog och Mark har under verksamhetsåret deltagit i samtliga möten med IP-Only avseende 
besiktning och efterarbeten. Syftet har varit att, tillsammans med Ramsdals vägförening, 
bevaka och säkerställa att återställning efter utfört arbete genomförts korrekt. 
Elsaneringsarbetet av föreningens fasta el-abonnemang slutfördes våren 2019 och har 
därmed minskats från 12 till 6. 
 
Övriga aktiviteter:  

 Stormfällda träd har omhändertagits. 

 Flaggstången vid tomtkontoret har bytts ut. 

 Skog och mark har medverkat vid renovering av Sandfjärdsbadet. 

 Markytan vid gamla branddammen (på andra sidan Ramsdalsvägen mittemot 

tomtkontoret) har avsatts för vår entreprenör och vid behov även andra 

entreprenörer. 

Motivet för detta är att få bort material och maskiner från föreningens övriga mark. 

 

 

Fritid 
Ansvariga för Fritidsgruppen har under 2019 varit Tomas Nilsson och Mats Sternhag. 
 
Mål och aktiviteter 2019 

1. Genomföra byte av gummimatta i Sandsfjärdsbadet 
2. Renovera gamla bryggsektioner vid Sandfjärdsbadet. Iläggning av bryggorna i 

Sandfjärden inkluderade de nya bryggdelar som anskaffades föregående år 
3. Planera och genomföra Ramsdals Valborgsmässofirande i Gropviken 
4. Planera och genomföra simskolan 
5. Planera och genomföra fotbollsskolan 
6. Planera och genomföra Yoga-träning för vuxna i Ramsdal 
7. Workout-träning under ett antal tillfällen samtidigt som fotbollsskolan lett av medlem 
8. Hyra in två toaletter, en per bad, under sommarmånaderna 
9. Städning av hyrtoaletter 
10. Undersöka möjligheten att bilda en Idrottsförening i Ramsdal med egen ekonomi som 

arrangerar all fritidsaktivitet 
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Redovisning:  
1. En upphandling av byte av gummimatta vid Sandfjärdsbadet genomfördes under 

tidig vår, för att garantera att badet kunde tas i bruk till sommaren. Arbetet blev 
omfattande och leddes av Roland Johansson. Arbetet avlöpte väl och trots 
oförutsedda incidenter kunde badet färdigställas lagom till simskolestarten. 

 
2. De breda bryggdelarna mot hopptornet renoverades från grunden och ersätter nu 

de smala, tvärgående. Nyinköpta delar mot hopptornet försågs med beslag och 
kom utan problem på plats. Sandfjärdsbadet är nu helt uppdaterat och håller en 
mycket god standard till medlemmarnas glädje. 

 
3. Vid Valborgsmässofirandet deltog cirka 50-100 personer. Föreningen bjöd på 

grillad korv och kall dryck. Dock ingen eld på grund av torka och blåst. 
 

4. Simskolan genomfördes och hela 28 barn och ungdomar deltog i årets simskola 
och tog simmärken i alla möjliga valörer. Simskolan hölls måndag – fredag under 
tre veckor. 

 
5. Fotbollsskolan genomfördes traditionsenligt under de 4 juliveckorna. Under året 

har ett generationsskifte skett bland fotbollsledarna. Glädjande är att Ramsdals 
ungdomar tagit ett steg framåt och tagit över och leder merparten av 
träningstillfällena.  Mellan 14 och 28 barn och ungdomar har medverkat vid varje 
träningstillfälle som varade en och halv timma. Säsongen avslutades med 
fotbollsbrännboll och grillning. 

 
6. Även i år erbjöds Yogaträning för vuxna i Ramsdal. Tre pass genomfördes under 

juli månad till en kostnad av 50 kronor/pass. Cirka 30 personer deltog.  
 

7. Medlemmarna genomförde Workout-träning under ett antal tillfällen samtidigt 
som fotbollsskolan. Mycket uppskattat! 

 
8. Två bajamajor, en på varje bad, hyrdes in under tre månader från Hyrtoaletten 

AB. 
 

9. Återigen steg Ramsdalsungdomar fram och tog ansvar för städning av toaletterna 
i Gropviken och Sandfjärden. Mycket uppskattat av alla medlemmar! Ett stort tack 
till Therese Nilsson! 

 
10. Efter kontakt med andra ekonomiska föreningar i Ramsdals storlek, som 

organiserat fritidsaktiviteter i form av separerad idrottsförening istället för ett 
styrelseuppdrag, har en idé tagits fram för hur en sådan skulle kunna se ut i 
Ramsdal. Idén bygger på att Ramsdals medlemmar organiserar sig i en ideell 
idrottsförening med egen ekonomi. Idrottsföreningen arrangerar alla 
fritidsaktiviteter inklusive Valborgs- och midsommarfirandet. Intäkterna från 
Valborgs- och midsommarfirandet tillfaller idrottsföreningen. Styrelsen ansvarar 
för all infrastruktur samt underhåll och utveckling av alla fasta egendomar som 
bryggor, fotbollsplaner etc. Ett förslag hur detta skulle kunna se ut kommer att 
presenteras på 2020 årsstämma.  
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4. Årsredovisning för räkenskapsåret 2019 
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5. Revisionsberättelse 
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6. Förslag till budget 2020 
 
 

      

       

Kostnadsställe Allmänt Fritid 

Skog & 

Mark Avlopp Vatten Totalt 

       RÖRELSEINTÄKTER 

      Försäljning 

      Medlemsavgifter 179 000,00 117 800,00 122 000,00 

  

418 800,00 

Avloppsavgifter 

   

839 000,00 

 

839 000,00 

Extra utdebit. avlopp 

     

0,00 

Anslutningsavgifter FONDERAS 

   

276 000,00 

 

276 000,00 

Vattenavgifter 

    

499 500,00 499 500,00 

Extra utdebit. vatten 

     

0,00 

Öresutjämning 

     

0,00 

Påminnelseavgift 

     

0,00 

Summa försäljning 179 000,00 117 800,00 122 000,00 1 115 000,00 499 500,00 2 033 300,00 

       Övriga rörelseintäkter 

      Hyres- och arrendeintäkter 5 500,00 

 

19 000,00 

  

24 500,00 

Skog-, ris- och vedintäkter 

  

30 000,00 

  

30 000,00 

Övriga ersättningar och intäkter 

 

39 000,00 

   

39 000,00 

Summa övriga rörelseintäkter 5 500,00 39 000,00 49 000,00 0,00 0,00 93 500,00 

       SUMMA RÖRELSEINTÄKTER 184 500,00 156 800,00 171 000,00 1 115 000,00 499 500,00 2 126 800,00 

       RÖRELSEKOSTNADER 

      Material och varor 

      Inköp material och varor 

   

-45 000,00 -500,00 -45 500,00 

Fasta driftskostnader, avtal 

 

-27 000,00 -65 000,00 -56 000,00 -56 000,00 -204 000,00 

Skogsarbete 

  

-10 000,00 

  

-10 000,00 

Rörliga driftskostnader 

 

-3 000,00 -2 000,00 -150 000,00 -70 000,00 -225 000,00 

Summa material och varor 0,00 -30 000,00 -77 000,00 -251 000,00 -126 500,00 -484 500,00 

       Bruttovinst 184 500,00 126 800,00 94 000,00 864 000,00 373 000,00 1 642 300,00 
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Kostnadsställe Allmänt Fritid 

Skog & 

Mark Avlopp Vatten Totalt 

Hyra för toaletter 

 

-25 000,00 

   

-25 000,00 

Reparation och underhåll av lokaler 

  

-10 000,00 

  

-10 000,00 

Fastighetsavgift -1 100,00 

    

-1 100,00 

El för drift -10 000,00 

  

-115 000,00 -55 000,00 -180 000,00 

Förbrukningsinventarier -3 000,00 

    

-3 000,00 

Programvaror -15 000,00 

  

-10 000,00 -5 000,00 -30 000,00 

Förbrukningsmaterial -1 500,00 

  

-3 000,00 -2 000,00 -6 500,00 

Reparation och underhåll 

 

-20 000,00 -25 000,00 -45 000,00 -100 000,00 -190 000,00 

Förebyggande underhåll 

   

-100 000,00 

 

-100 000,00 

Kontorsmateriel -500,00 

  

-200,00 -200,00 -900,00 

Telekommunikation -1 800,00 

  

-2 400,00 -400,00 -4 600,00 

Postbefordran -3 000,00 

  

-2 000,00 -1 000,00 -6 000,00 

Företagsförsäkringar -10 500,00 -200,00 -6 000,00 -18 500,00 -10 000,00 -45 200,00 

Ersättningar till revisor -10 000,00 

  

-6 700,00 -3 300,00 -20 000,00 

Kopieringskostnader -3 000,00 

  

-2 000,00 -1 000,00 -6 000,00 

Redovisningstjänster -41 250,00 

  

-27 473,00 -13 777,00 -82 500,00 

Konsultarvoden -10 000,00 

  

-10 000,00 -10 000,00 -30 000,00 

Bankkostnader -2 500,00 

  

-1 700,00 -800,00 -5 000,00 

Miljöavgifter 

 

-4 000,00 

 

-20 000,00 -10 000,00 -34 000,00 

Vägavgift -2 000,00 

    

-2 000,00 

Övriga externa kostnader -3 000,00 

  

-5 000,00 -2 000,00 -10 000,00 

Summa övriga externa 

rörelseutgifter -118 150,00 -53 200,00 -41 000,00 -372 973,00 -216 477,00 -801 800,00 

       Utgifter för personal 

      Förvaltningsarvode -3 000,00 -32 000,00 -10 000,00 -15 000,00 -10 000,00 -70 000,00 

Arvoden styrelse/valberedning -61 082,00 -32 353,00 -19 412,00 -16 177,00 -16 176,00 -145 200,00 

Bilersättningar, skattefria -500,00 -500,00 -500,00 -500,00 -500,00 -2 500,00 

Lagstadgade sociala avgifter -18 755,00 -14 080,00 -9 241,00 -4 555,00 -6 165,00 -52 796,00 

Summa utgifter för personal -83 337,00 -78 933,00 -39 153,00 -36 232,00 -32 841,00 -270 496,00 

       Avskrivningar/nedskrivningar 

      Avskrivningar på byggnader -3 656,00 

    

-3 656,00 

Avskrivningar på maskiner och inv -5 018,00 -37 327,00 0,00 -175 307,00 -39 805,00 -257 457,00 

Summa 

avskrivningar/nedskrivningar -8 674,00 -37 327,00 0,00 -175 307,00 -39 805,00 -261 113,00 

       Övriga rörelsekostnader 

      Summa övriga rörelsekostnader 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

       

SUMMA RÖRELSEKOSTNADER -210 161,00 -199 460,00 -157 153,00 -835 512,00 -415 623,00 

-1 817 

909,00 

       Rörelseresultat -25 661,00 -42 660,00 13 847,00 279 488,00 83 877,00 308 891,00 

       Finansiella poster 

      Utdelningar 

      Summa finansiella poster 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

       ÅRETS RESULTAT -25 661,00 -42 660,00 13 847,00 279 488,00 83 877,00 308 891,00 
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7. Förslag från styrelsen 

 
Styrelsens förslag om stadgeändring 
Styrelsen föreslår till årsstämman att besluta om ett tillägg i ordalydelsen i § 4 ”Ordföranden 
utses av föreningsstämman, medan styrelsen i övrigt konstituerar sig själv” där tillägg blir ”i 
händelse av ordförandes avgång under pågående mandatperiod väljer styrelsen inom sig en 
ordförande som agerar fram till kommande årsmöte”. 
 
Styrelsens förslag om att bilda en idrottsförening 
 
Styrelsen vill utveckla fritidsverksamheten i Ramsdal.  
Idag organiseras alla fritidsaktiviteter av styrelsen för Ekonomiska föreningen S:t Anna 
skärgård. Erfarenheten är att frågor kring fritidsaktiviteter i Ramsdal aldrig har varit och 
aldrig kommer att vara en prioriterad fråga av helt naturliga skäl. Frågor som vatten och 
avlopp, skog och mark är tunga ansvarsfulla uppgifter för styrelsen och ska så vara. Styrelsen 
har därför ställt sig frågan: 
Kan fritidsverksamheten i Ramsdal drivas i en annan organisation för att på ett bättre sätt 
främja utvecklingen och samtidigt föra verksamheten närmare medlemmarna?   
För att svara på den frågan har Styrelsen har under 2019 haft kontakt med andra 
ekonomiska föreningar av Ramsdals storlek och sett hur de organiserat sina fritidsaktiviteter. 
Styrelsen har även tagit intryck från etablerandet av Bastuföreningen som visat på vilken 
kraft och kreativitet som finns bland föreningens medlemmar. 
Styrelsen har kommit fram till att svaret är Ja! 
 
Därför föreslår styrelsen till årsstämman att fatta beslut om att: 

1. Uppdra åt föreningens medlemmar att bilda en Idrottsförening 

2. Idrottsföreningen tar över ansvaret för att driva och utveckla utbudet av 

fritidsaktiviteter i Ramsdal 

3. Idrottsföreningen har helt egen ekonomi vad gäller utbudet av fritidsaktiviteter. 

Deltagandet i Idrottsföreningen är frivilligt 

4. Styrelsen för Ekonomiska föreningen S:t Annas skärgård ansvarar fortsatt för 

underhåll, reparation samt nyinstallation av alla fasta egendomar som bad, bryggor, 

fotbollsplan etc. som är kopplade till fritidsverksamheten. Detta sker i nära 

samverkan med Idrottsföreningen. 

Tidsplan: 
 

Ramsdals Idrottsförening
Tidsplan

2020 2021

Aktiviter jan feb mar apr maj jun jul aug sep okt nov dec jan feb mar apr maj jun

Förankring

Besut

Etablering

Fastställd styrelse

Övertar fritidsaktiviteter  
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Styrelsens förslag till V/A-avgifter 2021 
Avlopp                            2 400 :- (oförändrad)                         förfallodag 2021-02-28 
Vatten                            1 500 :- (oförändrad)                         förfallodag 2021-02-28 
 
Styrelsens förslag till medlemsavgift 2020 
Medlemsavgift              1 200 :- (oförändrad)                        förfallodag 2020-07-31 
 
Styrelsens förslag som avser V/A 

Etablering av ny vattenkälla i Ramsdal. Anledningen är att säkerställa framtida leveranser av 
dricksvatten till abonnenterna i området, då två vattenkällors                                                  
(Hästhags- och Bondhagskällan) tekniska livslängd kommer att uppnås inom kort, samt att 
möta den ökande vattenförbrukningen under högsäsong.                                                             
Kostnad för detta har kalkylerats till ca 635 000 sek inkl. moms. 

Styrelsen föreslår till årsstämman att besluta om etablering av en ny vattenkälla. 
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8. Motioner 
 
Motion 1. 
 
Motion till föreningsstämman i Ekonomiska föreningen S:t Anna Skärgård 

 
Bakgrund 
Valberedningen föreslog i en motion till 2015 års stämma att arvodet till styrelsens ordförande skulle 
beslutas för sig och att en totalsumma skulle beslutas att fördelas inom styrelsen enligt styrelsebeslut 
samt att styrelsearvodena skulle kopplas till prisbasbeloppet.  
Vid 2019 års stämma föreslogs och beslutades höjningar både till ordföranden och övriga styrelsen. 
Höjningarna var i och för sig rimliga men tyvärr försvann kopplingen till prisbasbeloppet. 
En konsekvens av att valberedningen föreslår storleken på styrelsens arvoden har också blivit att 
valberedningens eget arvode har varit konstant under mycket lång tid. Man kan lätt förledas att tro att 
bara för att föreningen inte behöver betala några arbetsgivaravgifter på valberedningens 900 kronor så 
är dessa skattefria. Så är inte fallet eftersom föreningen måste redovisa alla arvoden som överstiger 
100 kronor per år vilket innebär att valberedningens arvode belastas med en marginalskatt på minst 55 
%. Trots den nedan föreslagna arvodeshöjningen kan föreningen få problem att rekrytera en framtida 
valberedning. Det kan därför vara befogat att ändra kravet på antalet personer i valberedningen. 
För att undvika att arvodena behöver tas upp till diskussion och beslut vid varje föreningsstämma, att 
återknyta kopplingen till prisbasbeloppet och att ge valberedningen en rimligare ersättning föreslås 
därför en stadgeändring att införas som ett tredje stycke under § 4 Styrelsen: 
Arvode till styrelsen och övriga förtroendevalda funktionärer utgår enligt nedan 

Arvode till styrelsens ordförande 0,65*PBB   

Arvode att fördela mellan 
styrelsens övriga ledamöter 
inklusive suppleanter 

0,25*PBB gånger antalet 
ledamöter och suppleanter 

Styrelsen kan bestå av fyra till åtta 
ledamöter (exkl. ordföranden) och två 
till fyra suppleanter, d.v.s. totalt sex till 
tolv personer 

Arvode att fördela mellan av 
stämman förtroendevald revisor 
och valberedningen 

0,0625*PBB per person Valberedningen består av två till tre 
personer, d.v.s. totalt tre till fyra 
personer 

 
I § 14 Revision bör samtidigt ordet ”internrevisor” ersättas av ”förtroendevald revisor” eftersom 
begreppet internrevisor inte används i lagtexten. 
Slutligen bör i § 11, dagordningens punkt 16 f) ändras till ”Valberedning, två till tre personer för ett år”. 
Alla arvoden till föreningens förtroendevalda blir härigenom transparanta och kopplade till 
prisbasbeloppet. Det är fortfarande möjligt att ändra arvoden vid en föreningsstämma eftersom 
stadgeändring numera endast kräver ett beslut, men den stora fördelen är att ett förslag till förändring 
måste ske i form av ett förslag från styrelsen eller en motion från en eller flera medlemmar och därmed 
ingå i kallelsen till stämman. 
Jämförelse mellan motionen och årsstämmans beslut (PBB 2019 = 46 500, 2020 =47 300) 
  Stämman 2019 Motionen 2019(2020) 
Ordförande    30 000    30 225 (30 745) 
Pott, styrelseledamöter 110 000  104 625 (106 425) 
Valberedning         900/person     2 906 (2 956) /person 
Förtroendevald revisor     2 500      2 906 (2 956) 
 
2020-02-06 Bengt Imberg, Ramsdal 7:332, ordförande i föreningen 2014-2018 
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   Ekonomiska föreningen S:t Anna Skärgård 
   2020-03-05 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
Beslutsförslag 

 
Motion om att göra stadgeändringar och vissa redaktionella 
justeringar           
 
 
 
Förslag till beslut 
Styrelsen ställer sig bakom motionen 
 
 

Beskrivning av ärendet 
Att tillföra ett tredje stycke under § 4 Styrelsen - om arvode att fördela mellan 
förtroendevald revisor och valberedning samt att valberedningen består av två till tre 
personer, dvs totalt tre till fyra personer. Med 0.0625*prisbasbeloppet per person. 
Att i § 14 Revision – ersätta ordet internrevisor med förtroendevald revisor. 
Att i § 11 – i dagordningen justeras till Valberedning, två till tre personer för ett år. 
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Motion 2. 
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   Ekonomiska föreningen S:t Anna Skärgård 
   2020-03-05 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsförslag 

 
Motion om att lägga till punkten, 19 Övriga frågor, på årsmötets 
dagordning      
 
       
 
Förslag till beslut 
Styrelsen föreslår stämman att avslå motionen 
 

Beskrivning av ärendet 
Enligt lag om ekonomiska föreningar kan inte ärenden behandlas på årsmöte som inte är 
kända för medlemmarna i förväg. Styrelsens mening är att alla medlemmar har möjlighet att 
ställa frågor till styrelsen under året - och att styrelsen välkomnar dessa frågor kontinuerligt 
under året. 
 
 
 

 


